

**Referat af bestyrelsesmøde
mandag den 8. december 2025
hos Lea**

Deltog: Louise, Katja, Merete, Dahlia (delvist), Anita (delvist), Lea og Jill

Afbud fra: Nancy, Olivia, Jørn, Katrine, Lea D

- **Godkendelse af referat samt opfølgning**

- Referatet fra bestyrelsesmødet d. 15. oktober blev godkendt.
- Vi har lavet en skriftlig aftale med DRF omkring håndtering og opbevaring af Hesteambulancen. Kopi af aftalen ligger på hjemmesiden under Hjemmeside/Bibliotek/DRF.

- **Meddelelser**

- Der har været D4-møde med følgende noter:
 - Klubberne opfordres til at nedsætte stævne jury også ved D- og E-stævner
 - Opfordring til at afholde ryttermærkeundervisning.
 - Flere hjælpere: klub giver f.eks. gratis start til hjælpere
 - Der laves en mobil opstigningsrampe til pararyttere.
 - Ny D-SBD: Cecilie Schmidt Madsen. Vil gerne ud til stævner. Vi prøver i maj.
- Lea indstiller til mesterskabspriser i Faxe Kommune
- Lea har søgt 10.000 kr. til jubilæumsrosetter i Faxe Kommunes pulje.
- Der er stævnekoordineringsmøde i D4 den 13. januar. **Lea** deltager.
- Gitte Olsen vil gerne undervise i ryttermærker med start i januar. **Gitte og Lea** aftaler nærmere.

- **Afholdte aktiviteter**

- **Evaluering af Box4rent Cup**

- Vi modtog desværre ikke så mange svar som ønsket, men dem vi har fået havde gode kommentarer.
- Der var åbenbart noget forvirring omkring reglerne – dog også en del, der ikke havde læst reglerne.
- Til 2026 vil vi gennemgå reglerne for at sikre, at de er tydelige og lave en FAQ, med svar på de mest almindelige spørgsmål vi har fået. Vi vil evt. også lave nogle beskrivende videoer om regler og hvordan man laver hold, som kan lægges på SO-ME.
- Præmier planlægges og anskaffes tidligt på sæsonen for hele året.

- **Træning med Rikke Laumann**

- Der var 16 deltagere i november. Det virker som om flere vil deltage, når det afholdes i Haslev.

- **Juletur i Haslev**
 - Juleturen var en succes med 2 vogne fra Shetlænderforeningen og ca. 18 ryttere. Der var ca. 40 deltagere til kakao og æbleskiver efter riddet. Shetlænderforeningen vil meget gerne med igen næste år.
- **Kommende aktiviteter**
 - **Træning med Rikke Laumann**
 - Næste træning er planlagt til 15.12, hvor der pt. er 12 tilmeldte.
 - **Junior julehyggedag**
 - Junior julehyggedagen planlægges til søndag den 28. december med skridttur, ringridning og banko. Skal vi evt. lave en Rosen-parade denne dag? **Merete** undersøger blandt juniorerne.
 - **Aktiviteter i 2026**
 - 100-års fejring er fastlagt til lørdag den 24. januar, hvilket også er meldt ud i diverse FB-grupper m.v.
 - "Rid for dommer" i februar forsøges evt. flyttet til Riders. Louise har lavet en aftale med Glenn hos Riders og det ser ud til at kunne lade sig gøre enten søndag den 8. februar eller søndag den 15. februar. Peter Fischer skal også kontaktes for dato. Vi skal fastlægge konceptet inden der lægges tilmelding på hjemmesiden.
 - Stævnedatoer 2026 – vi søger om nedenstående datoer:
 - Military: 26. april, 15-16. august og 4. oktober
 - Store Hestedags Cup: 18. april og 8. august.
 - D-dressur/spring forår: 16.-17. maj eller 23.-24. maj (reserve 9.-10. maj)
 - D-dressur/spring inkl. Klubmesterskaber: 19.-20. september
 - Juletur vil blive den 27. november
 - Junior Camp – afventer
 - Generalforsamling/Jubilæumsfest
 - På valg til bestyrelsen er: Nancy, Olivia og Merete.
 - På valg som suppleanter: Dahlia, Jørn, Lea D
 - På valg som juniorrepræsentant: Katrine
 - **Lea** forespørg i forhold til ønsker om genopstilling.
 - Kontingent foreslås hævet med 30 kr. fra 2027 (450, 450, 550)
 - **Jill** sørger for at regnskaber er klar og reviderede.
 - Bestyrelsen har valgt årets modtager af Hjælpertallerkenen.
 - **Lea** laver liste til Merete omkring klubmestre og ranglistevindere til brug for præsentationen under festen.

- Lea har fået priser fra SuperBrugsen på mad til Festen. Vi har besluttet en deltagerbetaling på 50 kr./pers. dog gratis for børn under 12 år. Priser på drikkevarer sættes lidt op i forhold til kiosk-priser. Udvalget udarbejder Invitation, som lægges op/sendes ud.
- Der gøres klar i Terslev hallen fredag den 23. januar, hvor vi har hallen fra kl. 15. Alle der har mulighed for at hjælpe, må meget gerne komme. **Lea/Udvalg** laver opslag om hjælp. Der skal også bruges hjælp til oprydning søndag inden kl. 12, hvor vi skal aflevere hallen.
- Kan nogen skaffe et lærred til brug for projektor? **Lea, Anita m.fl.** undersøger.
- Hvis nogen har stikord til input til sange, vil udvalget meget gerne modtage.
- **Spørgeskema til medlemmer**
 - Bliver behandlet på et vintermøde og udsendes inden sæsonstart 2026 (**Lea**).
 - Der er problemer med at åbne spørgeskemaet. **Lea** ser på det.
- **Nyt fra udvalgene**
 - **Springudvalget**
 - Louise har undersøgt omkring D-SBD-kursus og de kan findes, men muligvis Jylland eller Fyn. HKR vil gerne afholde evt. omkostninger til overnatning. Kursusafgift kan søges refunderet hos Faxe Kommune.
- **Regnskab og budget**
 - Vi ser ud til at ende op med et flot resultat for 2025 – ca. 110.000 kr. i overskud. Vi ved dog, at vi kommer til at bruge en del flere penge i 2026, i forbindelse med Jubilæums-tiltag.
- **Eventuelt**
 - Vil der være interesse for lidt spisning (rugbrød m. pålæg) til bestyrelsesmøderne? Mange kommer ofte fra stalden eller arbejde. Lea spørger om tilmelding i indkaldelse til næste møde.
- **Næste møde:**
 - Næste møde afholdes torsdag d. 8. januar 2026 kl. 18:30 hos Lea.